
FRØYA KOMMUNE

MØTEPROTOKOLL

Eldrerådet:
Møtested:
Møterom C

Møtedato:
23.04.2018

Møtetid: Av utvalgets medlemmer møtte
10:00-12:00 4 av 5

Frå og med sak:
Til og med sak:

7/18
9/18

Faste representanter i Eldrerådet i perioden 2015 - 2019
Medlemmer, politisk oppnevnt:
Marit Pettersen

Bjørnar Flatval

Frøya pensionistforening:
Hans Ulrik Hammer
Laila Wedø

Nancy Sørensen

Personlige varamedlemmer:

Torbjørn Taraldsen
Guttorm Reppe

Vararepresentanter i rekkefølge:

Charlotte Aursøy
Anne Grønvik Schupbach
Helge Borgen

Faste representanter med forfall:

Marit Pettersen
Laila Wedø

Vararepresentanter som møtte:

Torbjørn Taraldsen

Merknader:

Innkalling til møte med saksliste ble enstemmig godkjent.

Underskrift:
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HOVEDUTSKRIFT

Utvalg: Eldrerådet
Møtedato: 23. 04.2018

SAKSLISTE

Saksnr. Arkivsaksnr.
Innhald

7/18

8/18

9/18

18/938
GODKJENNING AV PROTOKOLL FRÅ MØTE 28.02.18

18/939
ORIENTERINGER

18/985
HØRING ELDRERÅD - FRØYA NYE HELSEHUS - ETABLERING AV NYTT
FORPLEININGSKONSEPT



7/18
GODKJENNING AV PROTOKOLL FRÅ MØTE 28.02.18

Vedtak:

Protokoll frå møte 28. 02. 18 godkjennes som fremlagt.

Enstemmig.

Forslag til vedtak:

Protokoll frå møte 28.02. 18 godkjennes som fremlagt.



8/18
OMENTERINGER

Skjærgårdssykepleier Vibeke Nordtiller og avdelingsleder for hjemmestjenesten, Sandra Holm.
. 3 - årig prosjekt er over og ligger til vurdering. Det er fortsatt stort behov og Nordtiller skal fortsette sin

stilling som skjærgårdssykepleier når prosjektet nå er over. Avdelingsleder for hjemmetjenesten
informerer om at det finnes lønnsmidler til dette.

. Sårbart system med kun l sykepleier så må i tillegg jobbe på fritiden. Nå har de i tillegg til henne vært l
hjelpepleier med dispensasjon og l hjelpepleier under utdanning.

. Ca 40% av arbeidstiden går med til reisetid.

. Ingrid Kristiansen jobber med et prosjekt om transport og hvite biler. Utfordringer med å frakte
pasienter frå hjemmet til helikopter/syketransport.

. Eldrerådet ønsker å få sak om skjærgådssykepleier til behandling før den går til HFD.

Albert Stålskjær - pensjonistforeningen
Pensjonistforeningen ønsker et bedre samarbeid med eldrerådet.
Ønsker at eldrerådet informerer pensjonistforeningen hvis det er saker som de kan ha interesse av.
Pensjonistforeningen skal se litt på hjemmesiden på møteinnkallinger om det er saker de ønsker å få innsikt i,
mø tene er åpne.

Alle innkallinger med saksliste blir lagt ut på hjemmesiden, under politisk, eldrerådet.

9/18
HØMNG ELDRERÅD - FRØYA NYE HELSEHUS - ETABLERING AV NYTT
FORPLEININGSKONSEPT

Vedtak:

Eldrerådet gir følgende høringsuttalelse til Frøya nye helsehus - etablering av nytt
forpleiningskonsept:

EIdrerådet støtter rådmannens forslag til vedtak.

Enstemmig.

Behandling:

Eldrerådets behandling i møte 23.04. 18:

Eldrerådet støtter rådmannens forslag til vedtak.

Enstemmig.

Forslag til vedtak:

Eldrerådet gir følgende høringsuttalelse til Frøya nye helsehus - etablering av nytt
forpleiningskonsept:


